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The Coming World: Ecology as the New Politics 2030–2100 

From June 28 till December 1, 2019
The Coming World: Ecology as the New Politics 2030–2100 is a major exhibition project that brings together historical and new works by over 50 Russian and international artists. It holds at Garage Museum of Contemporary Art, the first Russian philanthropic organization to create a comprehensive public mandate for contemporary art and culture. The current exhibition features a number of historical works that marked turning points in humanity’s relationship with nature: from sixteenth-century tapestries that for the first time presented nature as a phenomenon outside of human control and the beginning of landscape as a genre in seventeenth-century Dutch painting, to the “organic culture” movement within the Russian avant-garde and the invention of land art in 1969, which made nature an artistic medium. Committing to the ideals of responsible consumption, the project team chooses not to produce a paper exhibition guide; instead of shipping some works are reconstructed on site; the exhibition design is determined by the ambition to reuse structures and materials from previous projects.
 https://thecomingworld.garagemca.org/
Credits
The Coming World: Ecology as the New Politics 2030—2100 exhibition at Garage Museum of Contemporary Art, Moscow, 2019
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Грядущий мир: экология как новая политика. 2030–2100
C 28 июня по 1 декабря 2019 года
Масштабный выставочный проект «Грядущий мир: экология как новая политика. 2030–2100» объединяет исторические и новые произведения более 50 авторов из России и всего мира и проходит в Музее современного искусства «Гараж», первой в России филантропической организации, направленной на развитие современного искусства и культуры. На выставке представлен ряд исторических работ, намечающих поворотные вехи во взаимоотношениях искусства и природы — от гобеленов XVI века, где впервые природа виделась вне контроля человека, до начала пейзажного жанра в голландской живописи XVII века и разработок «органической культуры» в русском авангарде до произведений ленд-арта, возникшего в 1969 году, когда природные материалы как таковые стали полноправным медиумом современного искусства. Ответственно подходя к печатной продукции, команда проекта отказалась от печатных буклетов; вместо транспортировки произведений, часть работ, там, где это было возможно, была воссоздана на месте; архитектура выставки построена на принципе переработки архитектурных конструкций от предыдущих экспозиций.
 https://thecomingworld.garagemca.org/
Credits
Выставка «Грядущий мир: экология как новая политика. 2030–2100» в Музее современного искусства «Гараж». Москва, 2019
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